
Aloite 

Valtuusto 30.9.2013: 
  

Energiajätteen kerääminen 

Ulvilassa on hyvin toteutettu jätteiden keräys yleisillä keräyspisteillä. Niistä on saatu paljon 
positiivista palautetta. Ainoastaan energiajätteen keräämisen puute harmittaa monia 
kaupunkilaisia. Kerros- ja rivitaloissa energiajätteen erottaminen muusta jätteestä on jo 
pakollista. Tällä hetkellä myös moni omakotitalossa asuva erottelee energiajätteet ja 
kuljettaa ne omalla autolla Poriin. Tämä ei ole kovin ympäristöystävällistä. 
Me Vasemmistoliiton valtuustoryhmän jäsenet esitämme, että Ulvilassa aloitetaan 
pikaisesti energiajätteen keräys yleisissä keräyspisteissä ja kaupungin kiinteistöissä. 


